
2010 évi beszámoló 
 
 

Tisztelt Közgyűlés! 
 
Az egyesület létszáma az elmúlt évben 19 fő volt, ebből  16 fő aktívan vett részt az egyesületi 
munkában. 
 
Az elmúlt évben az egyesület tagsága a korábban elfogadott csoport bontásnak megfelelően 
végezte a járőrözési feladatokat. 
 
Megállapítható hogy az OPSZ-től kapott személygépkocsi nagy mértékben javította a 
szolgálat ellátásával kapcsolatos feladatainkat. Ezáltal gyorsabban és átfogóbban lehetett a 
települést ellenőrizni. 
 
A szolgálat ellátása főleg a hétvégekre koncentrálódott de a csoportok elég gyakorian a 
hétköznapi időszakban is teljesítettek járőrözési ellenőrzési feladatokat. Az utóbbi időben 
jelentős a napközbeni járőrözési feladat is, ennek okai több tényezőre vezethetőek vissza. 
Pl. temetői falopással kapcsolatos téma, erdő tulajdonosok sérelmére elkövetett 
bűncselekmények megelőzése stb. 
Ezen problémák megelőzése érdekében több alkalommal úgynevezett figyelő szolgálatot is 
szerveztünk eredményesen. A különböző észrevételeket jeleztük az illetékes hatóságoknak. 
 
Az egyesület minden alkalommal részt vett a városi ünnepségek, sport és kulturális 
rendezvények biztosításában. 

- május 1-i rendezvény 
- Rétsági rétes napi rendezvény 
- Mindenki karácsonya rendezvény 
- Augusztus 20-i megemlékezés 
- Mindszenti emléknap rendezvénye  ( Rétságon, Felsőpetényben ) 
- Október 23-i megemlékezés 

 
Hasonlóan vettünk részt a város civil szervezeteinek felkérése alapján az általuk szervezett 
rendezvények biztosításában is 

- nyugdíjas egyesületek rendezvényei 
- szlovák kissebség önkormányzat rendezvénye 
- szülői munkaközösség által szervezett rendezvények ( gyerek nap, farsangi 

rendezvények, sport versenyek stb.) 
 
 
Kiemelt figyelmet fordítottunk a Városi Rendőrkapitánysággal együttműködve a közös 
polgárőr- rendőrségi szolgálatok ellátására is. Több alkalommal vettünk részt a rendőrséggel 
közös országosan szervezett közbiztonsági átfogó ellenőrzési feladatban is. ( Pl. a héten 
szerdán is) 
 
A városi rendőrkapitánysággal együtt folyamatos szolgálatot adunk 2010. szeptember 
elsejétől az iskolakezdési időpontban a város kettő gyalogátkelőhelyénél a gyermekek 
biztonságos közlekedése és a baleset megelőzések érdekében. Ebben a szolgálati feladat 
ellátásban folyamatosan nyolc fő vett, vesz részt jelenleg is. 

 



Ezt a feladatot továbbra is szervezzük és végezzük. 
 
Nagyon jó együttműködést alakítottunk ki a helyi önkormányzattal, intézményekkel sport 
egyesületekkel, civil szervezetekkel egyaránt. 
 
Hasonló jó kapcsolatot ápolunk a szomszédos polgárőr egyesületekkel valamint a 
kistérségben működő polgárőr egyesületekkel. ( jelenleg 18 településen működik polgárőr 
egyesület, melynek tevékenységét a Polgárőr Egyesületek Kistérségi Szövetsége fogja össze, 
ebben jelentős szerepe van az egyesület vezetésének. 
Folyamatos jó kapcsolatot tart az egyesület vezetése a Városi Rendőrkapitánysággal, ( a 
kapitány úrral, közrendvédelmi osztály vezetőjével, bűnügyi osztály vezetővel, körzeti 
megbízottakkal és fogalmazhatok úgy is hogy a teljes rendőrséggel) 
 
Mint a megyei elnökség tagja a megyei szövetséggel is folyamatos kapcsolatban vagyunk én 
magam rendszeresen részt veszek az OPSZ által szervezet éves rendezvényeken is.   
 
Az elmúlt évben tovább fejlesztette az egyesület a szolgálat ellátásához szükséges arculati 
megjelenését, ruházati felszerelésének fejlesztését. Azt hiszem nincsen szégyellni valónk a 
megjelenés tekintetében sem. 
 
A Városi Önkormányzat Képviselő Testülete az elmúlt évben 350000Ft támogatást biztosított 
az egyesületnek, ehhez az OPSZ-től kapott még pályázat alapján az egyesület 100000 forintot 
valamint képviselői tisztelet díj felajánlásból oldottuk meg az egyesület működésének 
finanszírozási feladatait. A gazdasági beszámolóban részletesen fogjátok hallani. 
 
Az egyesület döntő tagsága családdal együtt részt vett az OPSZ által szervezett Országos 
Polgárőr találkozón Poroszlón, melynek nagy sikere volt, az utazást a támogatásból 
finanszíroztuk. 
 
Az egyesület felvállalta helyi Hangadó újság  minden lakásba való eljuttatását, Biztos, hogy 
minden lakásba eljuttatjuk az újságot. Az elmúlt évben több alkalommal készült 
bűnmegelőzéssel kapcsolatos tájékoztató anyag a helyi újságban amelyben felhívtuk a 
lakosság figyelmét a nemkívánatos esetekre, cselekményekre. Az ilyen irányú tájékoztatást a 
jövőben is folytatni kívánjuk. 
 
Az egyesület felvállalta, hogy heti két alkalommal az egyesület szolgálati gépkocsijával 
kiszállítjuk a tízórait az óvodába, illetve az iskolába. 
 
Hasonló feladatok állnak az egyesület előtt a 2011-s évben is.  
 
Célul tűzte ki az egyesület már korábban, hogy pályázat és támogatás útján ebben az évben 
beszerzünk egy ún. rendszám felismerő, azonosító rendszert amelyet az egyesület fog 
üzemeltetni. Ehhez még hatékonyabban és széleskörűen kell a rendőrséggel együttműködni. 
Ennek a rendszernek üzembe állítására segítséget kapunk a „ Rétság Város Közbiztonságának 
Közalapítványától”, valamint a megyei szövetségtől, ez még nagyobb lehetőséget teremt az 
egyesületekkel való további együttműködésre. 
 
Tervezi a megyei szövetség egy önálló megyei polgárőr nap megszervezését Szentén június 
hónapban,  kérem, hogy ezen minél többen vegyünk részt, majd megszervezzük a részleteket. 
 



Tisztelt Közgyűlés! 
 
Tisztelettel megköszönöm valamennyi tagtársamnak az egyesület vezetése nevében a végzett 
munkát hiszen ezt mindenki önállóan, szabadidejében önként vállalta. Kérem, hogy a jövőben 
is hasonló aktivitással végezzétek ezt a vállalt feladatot. 
 
Az elmúlt évben végzett lelkiismeretes munkájáért az elnökség  tárgy jutalomban részesítette: 
Bánszki István, Benyusz István, Király László, Kotroczó Balázs, ifj. Kotroczó Balázs, Leszák 
János, Kovács Móni, Máté Emil, Molnár János, Nagy Csaba, Pusztai Edgár polgárőröket. 
 
Tisztelt Közgyűlés! 
 
Ezzel a vezetőség mandátuma lejárt. A beszámolók elfogadását követően új vezetőséget kell 
választani. 
 
 
                    


